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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Justitsministeren og fødevareministeren

27. maj 2010

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål BZ

I forlængelse af ministrenes besvarelse af FLF alm. del - samrådsspørgsmål 

Æ, Ø og Å om vold mod grise den 13. januar 2010 hvor det blev oplyst, at 

Fødevarestyrelsen havde udarbejdet en analyse af sammenhængen mellem 

slagmærker og læssetid, og det efterfølgende har vist sig, at det er branchen 

selv, der har udarbejdet analysen, bedes ministrene på baggrund af 

myndighedernes oplysninger give en vurdering af, om der er en 

sammenhæng mellem slagmærker og læssetid, herunder om Danish Crowns 

afregningssystem har påvirket stigningen i antallet af forhold om slagmærker 

på svin?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF).

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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